

**12/11/2022 Pastor Bob Sermon Topic
The Gift of Hope**

John 3 : 16-17

12/11/2022 Announcements

- 1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.**
Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.
- 2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.**
- 3. Praise be to the Lord! The 2023 church budget was passed and all the deacon candidates were confirmed during last Sunday's Annual Congregation Meeting.**
- 4. The ongoing Growing Sunday School Class is taking a break until January.** It focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. If you'd like to catch up on previous studies, videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at robthetans@gmail.com for any questions.
- 5. FPO (Faith Pledge Offering)** is dedicated to our supported Global Missionaries' ministry. Praise the Lord! The total budget for this year is \$49,735 and \$ 52,189 has been received as 12/6. If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" on your check. Please pray for our Global Missionaries and the FPO ministry.
- 6. 2022 Operation Christmas Child - Build Shoeboxes Online**—Praise the Lord that we were able to meet our goal of packing 200 "in-person" shoeboxes. If you would like to help with the shipping costs of the shoeboxes, you can place your donation in the Operation Christmas Child Offering Box in the lobby. Please make checks payable to Samaritan's Purse. Prayerfully consider helping us to meet our goal of making 150 shoeboxes online. Please see today's bulletin insert for more info on how you can make an online shoebox. Our deadline to reach our goal is December 31. Praise the Lord that 66 online shoeboxes have been made already.
- 7. Christmas Love Offering to Pastoral Staff** - This is the season to show our appreciation to our pastoral staff. If you wish to show your appreciation you may contribute to a pool of collections that will be distributed to the staff (Pastor Liang, Pastor Chang, Pastor Rob, Pastor Jerry, Minister Harry, Minister Pai-Lien and Minister Raymond). You may contribute to (1) an undesignated pool that will be distributed proportionately to the staff and/or (2) give to a specific staff member by designating your gift to that person. GIFTS ARE NON-TAX DEDUCTIBLE PER IRS REGULATIONS. **The last Sunday that you can contribute is 12/25/2022.** The gifts will be presented on Sunday, January 1, 2023. Please contribute to the love offering by writing a separate check from your regular tithes and offering. Write on the memo line of the check "Christmas offering" or "Christmas offering for (name of staff)" and the amount if more than one person. WE ACCEPT ONLINE OFFERING UNTIL 12/26/2022. Thank you for remembering the staff during this holiday season. In addition to your generosity, the church will be providing a gift as well.



Youth Announcements

- 1. Friday Youth Group—Youth Christmas Fellowship**—Join us on this Friday, December 16, at 7:30 p.m. for our special Youth Christmas Fellowship.
- 2. New Youth QT Plan -The Gift of Christmas - 12/13-16**—Contact Pastor Jerry to join this plan.
- 3. Wednesday Youth Prayer**—Join us for prayer on this Wednesday, 12/ 14, at 7 p.m. through Zoom
- 4. Youth Sunday School - In-Person and Online** – Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
- 5. Save the Date - M-Fuge Youth Mission Trip - July 3-8, 2023**
Place: North Greenville University (South Carolina)
Camp Fee: \$354 Contact Pastor Jerry to get a registration application and important info about this trip.

CHILDREN'S INFO. (PRESCHOOLER - 5TH GRADE)

- The RCCC Children's ministry offers in-person Sunday school and Sunday worship - There are no on-line classes at this time. Starting in Sept, the Children's department began a new preschool class for 3 & 4 year- olds at 9:30 am on Sundays. This means we now have full service classes for children ages 3 and up to 5th grade.
The Awana program returned after summer break on Sept 9th. We are so happy to welcome everyone back.
All children's programs are in the old building.

Upcoming Sermon

12/18/2022

Pastor Rob

12/11/2022 語堂 Rob 牧師

證道題目

盼望的禮物

約翰福音 3 : 16-17

12/11/2022 報告

- 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
- 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
- 今天成人主日學暫停一次。
- 感謝主! 年度會員大會投票通過 2023 年教會的財政預算案和認定被提名的執事。
- 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天暫停一次。12/18 陳煌輝傳道主講：「比蜜甘甜? 價值觀的追尋」。邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
- 《古德恩系統神學》課程：每周二 7:30-8:30pm 張牧師講課。Zoom: 919-377-2475 password: 24680。錄影/音，見 www.raleighccc.org/main/systematic-theology/。12/13(二) #40：聖徒的恆忍。
- 教會的信心奉獻 (FPO-Faith Pledge Offering) 是專門用於支持我們在全球的宣教士的事工。今年的信心奉獻預算為 \$49,735。感謝主! 至今 (12/6) 收到 \$52,189。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上注明。請為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
- 在這感恩的季節，教會將為教牧同工(梁牧師，張牧師，Rob 牧師，Jerry 牧師和陳煌輝傳道，陳百鍊傳道，丁少文傳道)準備禮物，以表謝意，也邀請您共襄盛舉。奉獻的方式有二：(1)不指名的奉獻，所收到的總數按比例分贈。(2)指名奉獻給某位同工。請注意：根據美國稅務局的規定，餽贈奉獻不得抵稅。聖誕愛心奉獻的截止日期是 2022 年 12 月 25 日，我們將於 2023 年 1 月 1 日主日分贈給同工們。請您將愛心奉獻的支票與十一奉獻的支票分開，並於支票左下角註明“聖誕愛心奉獻”。您若要指名奉獻，請寫下同工(們)的姓名和對其奉獻的金額。我們接受線上奉獻直到 12 月 26 日。
- Operation Christmas Child—感謝弟兄姊妹，青少年完成製作了 200 個裝有禮品/用品的實體鞋盒目標。如果您願意幫忙支付鞋盒的運費，您可以放在大堂 Operation Christmas Child 的捐款箱。支票抬頭請寫 Samaritan's Purse。請幫助我們的學生完成製作 150 個裝滿禮物的線上鞋盒。您可以在線上製作鞋盒，建議捐款 \$25 (運費 \$9，禮品 \$16)。請參閱夾頁，了解有關如何製作在線鞋盒的更多信息。截止日期是 12 月 31 日。感謝主! 66 個鞋盒已經在線上製作了。
- NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。

青少年事工報告

- 青少年團契星期五聚會— Youth Christmas Fellowship- 歡迎參加 12/16 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契特別的 Youth Christmas Fellowship。
- 新的青少年靈修計劃—The Gift of Christmas— 12/13-16—請聯繫 Jerry 牧師來參加這個計劃。
- 週三青少年線上禱告會—歡迎參加我們 12/14 週三晚上 7:00 經由 Zoom 舉行的禱告會。
- 青少年實體和線上主日學—我們已經開始新的青少年主日學課程，包括短時間的敬拜。歡迎參加每個主日 9:30-10:55 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
- 預留時間—M-Fuge 青少年短宣—7/ 3-8, 2023
地點：North Greenville University (South Carolina)
費用：\$354。請聯繫 Jerry 牧師領取報名表和有關短宣的重要訊息。

兒童事工報告

- 兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。

地點在舊堂，課程如下：

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm

周五 AWANA 課程已從 9/9 重新開始。

請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
12/18	張麟至牧師	潘柏滔教授	Pastor Rob

華/粵語成人主日學課程 2022 冬季班(12/4-2//26/2023)11:15am – 12:30pm

課程	教室	Zoom ID
(華)主日福音的宴席	粵語崇拜堂	831 4510 6230
(華)聖經概覽(4)	A206	894 4900 5629
(華)創世記(2)	A213	826 6821 5312
(華)羅馬書	A122	868 8823 9320
(粵)福音班	A134	
(粵)中國基督教史	教會圖書館	854 6433 7540
(粵)明白神的旨意	A136	